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PROTOKÓŁ nr XXV 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 24 czerwca 2021 r. 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Uwag nie wniesiono. Przeprowadzono głosowanie 
w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 13 radnych 
Przeciw:    -   0 radnych 
Wstrzymało się:   -   0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XXIV z dnia 18 maja 2021 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.2 Podjęcie uchwały w sprawie  przekazania  do  zaopiniowania organowi regulacyjnemu 
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 
Regulamin przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. 
Uwag nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały.  
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 
Przeciw:    -   1 radnych 
Wstrzymało się:   -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXV/157/2021 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  miejsca  okazjonalnie 
wykorzystywanego do kąpieli w miejscowości Skrzynia. 
Uchwałę oraz dwa wnioski przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa 
Eggert. 
Uwag nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały.  
Radny Leszek Waliński zadał pytanie, czy na kąpieliskach będą ratownicy – Odpowiedzi udzieliła 
przewodnicząca Teresa Eggert – będą zapewnione wszystkie wymagane środki bezpieczeństwa. 
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Przewodniczący Wojciech Śliwiński dodał, że ochrona ratowników jest w gestii organizatorów 
wypoczynku i nie ma charakteru publicznego. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 
Przeciw:    -   0 radnych 
Wstrzymało się:   -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXV/158/2021 została przyjęta jednogłośnie 
 
Ad.4 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  miejsca  okazjonalnie 
wykorzystywanego do kąpieli w miejscowości Radogoszcz. 
Uwag nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały.  
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 
Przeciw:    -   0 radnych 
Wstrzymało się:   -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXV/159/2021 została przyjęta jednogłośnie 
 
Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla OSP Osiek. 
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Jerzy Kłos. 
Uwag nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały.  
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 
Przeciw:    -   0 radnych 
Wstrzymało się:   -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXV/160/2021 została przyjęta jednogłośnie 
 
Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Jerzy Kłos. 
Uwag nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały.  
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 
Przeciw:    -   0 radnych 
Wstrzymało się:   -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXV/161/2021 została przyjęta jednogłośnie 
 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Jerzy Kłos. 
Uwag nie wniesiono. Komisja jest za przyjęciem uchwały.  
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 
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Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXV/162/2021 została przyjęta jednogłośnie 
 
Ad.8 Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Osiek za 2020 r. 
Obszerny Raport o stanie gminy w formie prezentacji został omówiony przez Wójta Gminy Osiek 
Janusza Kaczyńskiego 
 
Ad.9 Debata nad Raportem o stanie Gminy Osiek za 2020 r. 
 
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie czy wpłynął wniosek od mieszkańców o udział w debacie. 
Odpowiedzi udzielił Przewodniczący – nie wpłynął żaden wniosek. 
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie o wykonanie planów zagospodarowania przestrzennego Bukowin, 
Skrzyni i Osieka. Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – te trzy plany są już gotowe i 
przygotowane do uzgodnień. 
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie o ilość dowożonych ścieków do oczyszczalni. Odpowiedzi udzielił 
Wójt Janusz Kaczyński – Faktycznie, ilość ścieków dowożonych jest zaskakująco niska. 
Rozwiązaniem jest rozbudowa sieci kanalizacyjnej. 
Radna Teresa Eggert powiedziała, że była wykonana kontrola w naszej gminie wszystkich szamb i 
jej wyniki były zadowalające. 
Radny Wojciech Cherek powiedział że uchwała była podjęta o ilości wywożenia, dowożenia 
ścieków, i mieszkańcy którzy nie są skanalizowani dwa razy w roku musieli się takim oświadczeniem, 
czy dokumentem wykazać . 
Zadał pytanie, czy kontrole są cykliczne - Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – kontrole są 
wyrywkowe. 
Radny Wojciech Cherek powiedział, że wzrasta ilość produkowanych śmieci w gminie. 
Radna Teresa Eggert zasugerowała żeby przeprowadzić kontrole przewoźników ścieków.  
Radna Teresa Eggert zauważyła także, że mieszkańców stałych nie przyrasta a przyrasta ilość śmieci. 
Przewodniczący Wojciech Śliwiński stwierdził, że pozytywnie byłoby zobligować mieszkańców do 
udokumentowania wydatków na wywóz szamb.  
Radny Jerzy Kłos dodał, że przepisy opłat za śmieci w porównaniu do kosztów gospodarki gminy 
dyskryminują stałych mieszkańców. 
Radny Jerzy Kłos stwierdził, że istnieje niebezpieczeństwo przekroczenia pozwolenia wodno-
prawnego na wydobycie wody z ujęcia Osiek. 
Radny Marek Derda stwierdził, że wielu t.z.  „letników” spędza wiele miesięcy na naszym terenie a 
nawet zamieszkują na stałe, 
Przewodniczący Wojciech Śliwiński wyjaśnił, że maksymalne kwoty opłat są określone w ustawie. Są 
już prowadzone prace legislacyjne w Sejmie by zmienić ustawę. 
Radny Jerzy Kłos stwierdził, że opłaty wnoszone do gminy przez letników są niewielkie w porównaniu 
z subwencjami PIT/CIT w przypadku gdyby byli u nas zameldowani. 
Radna Alicja Ciarkowska stwierdziła, że istotne byłoby  zwiększenie zatrudnienia w urzędzie w celach 
kontrolnych – na zasadzie Straży Gminnej 
Radny Jerzy Kłos zawnioskował, by w raporcie o stanie gminy było więcej danych o służbie zdrowia. 
Radna Teresa Eggert przychyliła się do wniosku Jerzego Kłosa. 
Radny Marek Derda zapytał pytanie o drogi i grodzenia terenów prywatnych w Wycinkach. 
Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – plany się zmieniają oraz nie mogą być sprzeczne z 
prawem własności. 
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Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Osiek wotum zaufania. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 
Przeciw:     -   1 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXV/163/2021 została przyjęta większością głosów 
 
Ad.11 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  gminy i 
sprawozdania finansowego Gminy Osiek za 2020 rok.  
 
Uchwałę, stanowisko oraz opinię RIO przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 
Przewodnicząca Wioleta Komorowska przedstawiła stanowisko Komisji Rewizyjnej. Komisja 
Rewizyjne jest za przyjęciem uchwały. 
Komisja Budżetu i Rozwoju jest za przyjęciem uchwały – stanowisko przedstawił Przewodniczący 
Jerzy Kłos. 
Radna Teresa Eggert dodała, że projekt uchwały był szeroko dyskutowany i zatwierdzony na 
posiedzeniach komisji. 
Radny Leszek Waliński zadał pytanie, dlaczego nie było kontroli GOPS – Odpowiedzi udzieliła 
Przewodnicząca Wioleta Komorowska – ze względu na pandemię COVID-19 
Uwag nie wniesiono.  
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 
Przeciw:     -   1 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXV/164/2021 została przyjęta większością głosów 
 
Przewodniczący ogłosił 5 min. przerwy. 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Osiek absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 
Przeciw:     -   1 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXV/165/2021 została przyjęta większością głosów. 
Wójt Janusz Kaczyński podziękował za udzielone absolutorium. 
 
 
Ad.13 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
Radny Jerzy Kłos podkreślił, że sukcesem jest podpisanie korzystnej umowy na modernizację 
hydroforni w obliczu galopujących cen. 
 
Ad.14 Wolne wnioski. 
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Radna Powiatu Stanisława Kurowska przedstawiła sprawy bieżące z naszego powiatu i gminy. 
 
Ad.15 Zakończenie obrad. 
 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 19:12 
 
  
 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 


